



Who is **ASSIST**?

- **International Students** at the University of Ulm whose native language is not German.
- A group of dedicated volunteers, the **Senior Consultants**, who accompany International Students.
- ASSIST collaborates with the International Office at the University Ulm and is part of ZAWIW (i.e. Center for General Scientific Continuing Education).

What does **ASSIST** provide?

- Language training and conversation in everyday life
- Day trips to famous and selected beautiful places in southern Germany
- Excursions to exhibitions, museums and hiking tours

Why **ASSIST**?

- Meet young people from all over the world!
- Meet Senior Consultants living in the Ulm area!
- Learn more about culture, food, family life and traditions in Germany!
- Learn more about culture and society in the home countries of the International Students!
- Enjoy the exchange with people of different background and age!



Contact:
assist@uni-ulm.de
www.assist-ulm.de
www.instagram.com/assistentulm



ASSIST Active Partnership and Support
of Senior Consultants for
International Students

Day trips and excursions

Exchange of experiences
and culture

Conversation and language training

Join us!



universität
uulm



ASSIST Active Partnership and Support
of Senior Consultants for
International Students

Ausflüge und Exkursionen
Erfahrungsaustausch und Kultur
Konversation und Sprachtraining

*Machen
Sie mit!*

ZAWIW

Wer ist **ASSIST**?

- Studierende der Universität Ulm, die **International Students**, deren Muttersprache nicht Deutsch ist.
- Eine Gruppe Ehrenamtlicher, die **Senior Consultants**. Sie begleiten Internationale Studentinnen und Studenten an der Universität Ulm.
- ASSIST arbeitet mit dem International Office der Universität Ulm zusammen und ist Teil des ZAWIW (Zentrum für Allgemeine Wissenschaftliche Weiterbildung).

Was macht **ASSIST**?

- Sprachtraining und Konversation im Alltag
- Tagesausflüge zu berühmten und ausgewählt schönen Orten Süddeutschlands
- Exkursionen zu Ausstellungen, Museen und Wanderungen



Warum **ASSIST**?

- Lernen Sie junge Menschen aus der der ganzen Welt kennen!
- Treffen Sie Senior Consultants, die in Ulm und Umgebung leben!
- Vermitteln Sie Kultur, Essen, Familienleben und Traditionen in Deutschland!
- Erfahren Sie mehr über Kultur und Gesellschaft in den Heimatländern der International Students!
- Genießen Sie den Austausch mit Menschen unterschiedlicher Altersgruppen!

Kontakt:
assist@uni-ulm.de
www.assist-ulm.de
www.instagram.com/assistulm

Fotos: Privat

